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Afyonkarahisar Valiliği ev sahipliğinde Kütahya
ve Afyonkarahisar Olgunlaştırma Enstitüleri
sorumluluğunda yapılan “Kütahya Zeybek
Güzellemesi ve Afyonkarahisar’dan Esintiler
Defilesi” Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı ve
Kütahya Valisi Musa Işın, İkmal ve Garnizon
Komutanı Tuğg. Numan Yöner, Vali
Yardımcıları, Kaymakamları, İl Jandarma
Komutanı J. Kd. Albay Tolga Yağan, Kütahya ve
protokol üyeleri ile çok sayıda davetlinin katılım-
larıyla gerçekleştirildi. >>DEVAMI 5’TE

Afyon’da zeybek
defilesi yapıldı

Afyonkarahisarlı milli
güreşçilerimiz Şadiye

Almacık, Gizem Su Sakin,
Emine Beyza Barışkan ve

Melisa Sarıçiçek, 15-18
Mayıs 2024 tarihleri

arasında Yunanistan'da
yapılacak olan Avrupa

Şampiyonası'na hazırlan-
mak için 3 Mayıs - 14

Mayıs tarihleri arasında
Ankara'da kampa girecek.

>>SAYFA 7’DE

Afyon Gazeteciler Cemiyeti Başkanı İsmail Akar Başkanlık ve
AGC üyeliğinden istifa etti.Konu hakkında İsmail Akar şunları
söyledi: “Öncelikle görev süresi içinde her daim destek ve
katkılarını sunan meslektaşlarıma teşekkür ediyorum. Bugün
yapılan AGC Yönetim kurulu toplantısında yönetimde yer alan
birkaç kişi ile yönetim anlayışımızın uyuşmadığını gördüm.
Davul benim omzumda tokmak başkasının elinde bir yönetim
anlayışını kabul etmediğimden dolayı bugün istifa ettim.
Bundan sonrada mesleki faaliyetime devam edeceğim. Bu gün-
den itibaren Afyon Gazeteciler Cemiyeti ile bir bağım olmadığını
tüm kamuoyuna saygı ile iletiyorum” dedi. >>ANAHABER

Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Akar istifa etti

İGM 21 gündem maddesini
görüşmek için toplanacak
Afyonkarahisar İl Genel Meclisi (İGM) 6 Mayıs ta
21 gündem maddesini görüşmek üzere toplanacak.

İGM’nin aylık olağan
toplantısı 6 Mayıs ta
gerçekleştirilecek. İGM
Başkanı Mehmet Siper
başkanlığında gerçek-
leştirilecek toplantıda 21
gündem maddesi ile
gündem dışı maddeleri-
ni görüşüleceği ve
toplantının 5 gün süre-
ceği kaydedildi.
>>DEVAMI 8’DE

AKÜ Güzel Sanatlar Fakültesi (GSF) Resim ile
Sinema ve Televizyon Bölümleri bünyesinde,
Sinema ve Televizyon Bölümü Araştırma
Görevlisi Dr. Tolga Gürocak tarafından
yürütülen “Görüntü Estetiğine Giriş” dersi kap-
samında öğrenciler tarafından hazırlanan çalış-
malardan oluşan “Tableau Vivant-Yaşayan
Resimler” adlı karma sergi açıldı. >>8’DE

Karma sergi açıldı

EKMEK FİYATLARINDA
ARTIŞA GİTMEYECEĞİZ
Seçimlerden önce emeklilerimiz
için söz verdiği Çınarlar Lokalini
en kısa sürede hayata geçirerek
çayı 1 TL’den, suyu ise
maliyetinden satışa sunacak-
larını aktaran Belediye Başkanı
Burcu Köksal, ekmek fiyatlarında
herhangi artışa gitmeyerek 5
liradan satmaya devam edile-
ceğini ifade etti.

Başkan Köksal “Haktan yana
halkımızın yanındayız”

Belediye Başkanı Burcu Köksal, Afyonkarahisar Belediye Meclis Üyelerinin destek-
leriyle, vatandaşların günlük yaşantısına dokunan kararları kamuoyu ile paylaştı.

CENAZE NAKİLLERİNDEN
ÜCRET ALINMAYACAK

Şehir dışına yapılan cenaze nakilleri
için daha önce cenaze sahiplerinden
alınan kilometre başı 6 lirayı
kaldırarak, bu hizmeti ücretsiz olarak
sunacaklarını da dile getiren Başkanı
Burcu Köksal, AFBEL Termal
Otel’deki fiyat tarifelerinde de gün-
cellemeler yaparak vatandaşların
daha uygun fiyata en iyi şekilde yarar-
lanmalarını sağlayacaklarını kaydetti.

Belediyenin gelir tarifelerinde
yapılan düzenlemeye ilişkin de
bilgi veren Başkan Burcu
Köksal; “Belediyemizin işlettiği
tesislerde çay fiyatı 8 TL imiş
biz bunu 5 TL’ye indirdik.
Kahve 28 TL imiş bunu da 15

TL’ye indirdik. Neskafe 25
TL’ye satılıyormuş. 15 TL’ye
indirdik. Bu tesislerde eleman
fazlalığı var. Burada da
sadeleştirme yapacağız.
Buralarda self servise geçe-
ceğiz.”>>DEVAMI 5’TE

BELEDİYEYE AİT TESİSLERDE İNDİRİM YAPTIK

Dereceye girenler
ödüllerini aldı
Afyonkarahisar Hattat Ahmet Karahisari
Anadolu İmam Hatip Lisesi koordinatör-

lüğünde düzenlenen İmam Hatip Okulları
arası "Genç Muhafızlar Hafızlık Bölge
Yarışması" ödül töreni gerçekleştirildi.

>> DEVAMI SAYFA 2’DE

Milli Güreşçilerimiz
Ankara’da kampa giriyor

İŞKUR’ da işgücü piyasası saha
çalışmaları devam ediyor

İşgücü piyasasında arz ve talebin etkin
bir şekilde uyumlaştırılabilmesi için
işgücü piyasası bilgileri büyük öneme
sahip. Afyonkarahisar’ın tüm
ilçelerinde uygulanacak işgücü
piyasası araştırmaları ile işgücü
piyasasının talep yönünün fotoğrafı
çekmeye çalışılmaktadır.
Afyonkarahisar İŞKUR İl Müdürü
Ahmet Karakaya ve İl Müdür
Yardımcısı Ömer Demiralay’ın da
katıldığı saha çalışmalarında işgücü
piyasasının talep yönünün belirlendiği,
işverenlerin temininde güçlük çektiği
mesleklerin analizinin de yapıldığı işv-
eren ziyaretleri Afyonkarahisar ili ve
tüm ilçelerini kapsamaktadır. 
>>DEVAMI SAYFA 3’TE

Çalışma ve İş Kurumu İl
Müdürlüğü, Afyonkarahisar’da
faaliyet gösteren 757 işyerini
ziyaret ederek kentin işgücü
piyasasına yönelik kapsamlı bir
rapor hazırlayacak. 

31 Mart yerel seçimlerine ‘hür ve müstakil’
olarak katılan İYİ Parti istenilen sonuçları
alamamıştı. Partinin genel başkanı Meral
Akşener de seçim sonuçlarının ardından
görevinin bıraktığını ve partisinin kurultaya
gideceğini duyurmuştu. 27 Nisan’daki
kurultayda Müsavat Dervişoğlu İYİ
Parti’nin yeni genel başkanı olmuştu.
Müsavat Dervişoğlu’nun genel başkan
olmasının ardından İYİ Parti Genel Merkez
Başkanlık divanı belli oldu. Buna göre
Afyonkarahisar Milletvekili Hakan Şeref
Olgun Hukuk-Seçim İşleri ve Parlamento
ile İlişkiler Başkanlığı görevi verildi.
>>HÜDAYİ ACAR

MMİİLLLLEETTVVEEKKİİLLİİ  OOLLGGUUNN’’AA  

YYEENNİİ  GGÖÖRREEVV

Emniyet Genel Müdürlüğü
Siber Suçlarla Mücadele Daire
Başkanlığı koordinesinde
Afyonkarahisar İl Emniyet
Müdürlüğü Siber Suçlarla
Mücadele Şube müdürlüğü
tarafından SİBERGÖZ-37"
operasyonu düzenlendi.
>>HABERİ SAYFA 3’TE

Afyon emniyetinden çocuk tacizcilerine operasyon
Abdurrahim Mısri Yurdu’nda yapılan afet
farkındalık eğitimi ve yangın tahliye tat-
bikatı ile deprem anında ne yapılması
gerektiğine yönelik eğitim düzenlendi.
Sivil Savunma Uzmanı Yakup Ulucan
tarafından verilen eğitimler, öğrencilere
afetlerle başa çıkma konusunda bilinçli ve
hazırlıklı olma bilincini aşıladı.
>>SAYFA 3’TE

Afetle mücadele anlatıldı

İYİ Parti Genel Başkan Yardımcısı ve
Afyon Milletvekili Hakan Şeref Olgun,

partisinin Hukuk-Seçim İşleri ve
Parlamento ile İlişkiler başkanı oldu.
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Meclis Toplantısı Öncesinde Dinar Belediye
Başkanı Veysel Topçu, belediye meclis üyeleri,
ziraat odası meclis üyeleri ve Dinar Ticarete ve
Sanayi Odası temsilcileri  Belediye Kültür Düğün
ve Konferans Salonunda, Çiftçi Malları Koruma ve
Murakabe heyetlerinin seçimi gündemi ile toplandı.
Seçim Belediye meclis üyeleri, ziraat odası meclis
üyeleri ve Dinar Ticarete ve Sanayi
Odası temsilcilerinin katılımları ile
gerçekleşti.

ÇİFTÇİ MALLARI KORUMA
MURAKEBE HEYETİ 

ASİL VE YEDEK ÜYE SEÇİMİ
ASİL ÜYELER

Murat Yeşilçimen, Erdal Güçlü , Bayram
Bozkurt, Murat Arıkan, Gökhan Özdemir

YEDEK ÜYELER;
Mehmet Ali Mutlu,  Bilal Yıldız, Murat
Demir, Oğuzhan Cengiz, Zeki
Akkoç.Yapılan seçim sonrasında Dinar
Belediye Başkanı Veysel Topçu, yeni

seçilen Çiftçi Malları Koruma Meclis üyelerini
tebrik ederek yeni görevlerinde başarılar diledi.
Akabinde ise Belediye Başkanı Veysel Topçu
Başkanlığında Mayıs ayı meclis toplantısı gerçek-
leştirildi. Gündem maddelerinin görüşülerek, karara
bağlanmasının ardından toplantı sona erdi.
>>İZZET IŞIK

DDiinnaarr  BBeelleeddiiyyeessii,,  MMaayyııss  aayyıı  mmeecclliiss
ttooppllaannttııssıı  ggeerrççeekklleeşşttiirriillddii
Dinar’da Belediye Başkanı Veysel Topçu Başkanlığında,

Mayıs ayı meclis toplantısı gerçekleştirildi.

Belediye Başkanı Burcu Köksal seçimlerin ardın-
dan ziyaretlerine devam ediyor. Başkan Köksal,
31 Mart yerel seçimlerde Ankara Büyükşehir
Belediye Başkanı olarak seçilerek görevine
devam eden Mansur Yavaş’ı makamında ziyaret
etti. Sosyal medya hesabı üzerinden ziyaretler
alakalı açıklamalarda bulunan Köksal, destek-
lerinden dolayı Yavaş’a teşekkür etti. Köksal,
“Ankara Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın
Mansur Yavaş’ı ziyaret ettik. Afyonkarahisar’a
yapılacak projeler konusunda fikir alışverişinde
bulunduk. İlgi, destek ve misafirperverliğinden
dolayı Mansur Başkanımıza teşekkür ediyorum”
dedi. >>HÜDAYİ ACAR

Başkan Köksal’dan 
Başkan Yavaş’a ziyaret
Belediye Başkanı Burcu Köksal, Ankara Büyükşehir Belediye Başkanı

Mansur Yavaş’ı makamında ziyaret etti.

Afyonkarahisar İl Müftüsü
Lütfü İmamoğlu da "Genç
Muhafızlar Hafızlık Bölge
Yarışması" ödül törenine
katıldı. Yarışmaya katılan hafız
öğrencileri ve onları yetiştiren
hocalarını tebrik eden İl
Müftüsü İmamoğlu, öğren-
cilere duasıyla başarılarının
devamını diledi. Konuşmaların
ardından yarışmada dereceye
giren öğrencilere ödülleri
takdim edildi. >>İHA

DDeerreecceeyyee  ggiirreennlleerr  ööddüülllleerriinnii  aallddıı
Afyonkarahisar Hattat Ahmet Karahisari Anadolu İmam Hatip Lisesi

koordinatörlüğünde düzenlenen İmam Hatip Okulları arası "Genç
Muhafızlar Hafızlık Bölge Yarışması" ödül töreni gerçekleştirildi.

Çocukların eğitim hayatında, göz
sağlığının önemi sıklıkla göz ardı
edilebiliyor. Ancak, Dr. Oflu'nun vurgu-
ladığı gibi, görme bozuklukları erken
dönemlerde tespit edilip tedavi
edilmediğinde, çocuklar sadece
akademik alanda değil, aynı zamanda
sosyal ve günlük yaşantılarında da
zorluklarla karşılaşabilirler. Görme
bozuklukları, çocukların dersleri anla-
masını ve takip etmesini zorlaştırabilir.
Özellikle okuma ve yazma gibi temel
becerilerin edinilmesi sürecinde, net
görüşün önemi büyüktür. Bir çocuğun
yazı tahtasındaki yazıları veya ders
kitaplarındaki metinleri net bir şekilde
görmemesi, dikkat dağınıklığına ve
öğrenme güçlüklerine neden olabilir.
Dr. Oflu, ebeveynlere çocuklarının
düzenli göz muayenelerini yaptır-
malarını öneriyor. Erken yaşlarda
görme bozukluklarının tespit edilmesi,
uygun tedavinin başlatılmasını sağla-
yarak çocukların eğitim hayatlarını

olumlu yönde etkileyebilir.
Ayrıca, bilgisayar ve akıllı
telefon gibi teknolojik ciha-
zların kullanımının artmasıyla
birlikte çocukluk çağında
gözlük kullanım sıklığının
aşırı miktarda arttığını belirtti.
Unutmayalım ki, sağlıklı
gözler sadece görüş açısın-
dan değil, aynı zamanda
çocukların başarılı bir eğitim
hayatı sürdürmeleri için de
hayati öneme sahiptir. Göz
sağlığı konusunda bilinçlen-
mek ve düzenli kontroller
yapmak, çocukların geleceği-
ni parlaklaştırabilir.
>>HÜDAYİ ACAR

Göz sağlığı okul
başarısını etkiliyor!

Göz sağlığının, çocukların akademik başarıları üzerinde önemli bir etkisi olduğunu
biliyor muydunuz? Özel Fuar Hastanesi Göz Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Op. Dr.
Yusuf Oflu, çocuklarda görme bozukluklarının okul performansını olumsuz yönde
etkilediğini ve ilerleyen dönemlerde çeşitli sorunlara yol açabileceğini belirtiyor.

22 farklı ilden 24 takımın ve 700 sporcunun
katılımıyla gerçekleşen şampiyonada, kıran
kırana mücadelelerin yaşanacağı 3 gün boyun-
ca heyecan dorukta olacak. Turnuvanın sonun-
da dereceye giren sporculara madalyaları ve
ödülleri takdim edilecek. Afyonkarahisar Vali
Yardımcısı Fatih Topuz ve Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu da şampiyonayı yakından takip
ederek sporculara desteklerini sundu.
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, şampiyonayla ilgili yaptığı
açıklamada şunları söyledi: “Gençlik ve Spor
Bakanlığı ile Türkiye Ragbi Federasyonu'na bu
önemli organizasyonu Afyonkarahisar'da düzen-
ledikleri için teşekkürlerimi iletiyorum. Şampiy-
onaya katılan tüm sporculara başarılar diliyo-
rum. Ragbi Flag Futbol'un Türkiye'de gelişmek-
te olan bir spor olduğunu ve bu tür turnuvaların
bu spora olan ilgiyi artıracağına inanıyorum.
Afyonkarahisar her zaman sporun ve sporcu-
ların yanında olmaya devam edecek.”
>>İBRAHİM ARTIÇ 

Türkiye Şampiyonası'nın ikinci
ayağı heyecanlı başladı

Gençlik ve Spor Bakanlığı ve Türkiye Ragbi Federasyonu'nun
faaliyet programında yer alan, Afyonkarahisar Valiliği

himayelerinde Gençlik Spor İl Müdürlüğü'nün ev sahipliğinde
düzenlenen Ragbi Flag Futbol Türkiye Şampiyonası'nın ikinci ayağı,

Afyonkarahisar Atletizm Pistinde büyük bir coşkuyla başladı.
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Çevrimiçi Çocuk Müstehcenliği ve Tacizi ile
Mücadele kapsamında aralarında
Afyonkarahisar’ında bulunduğu 77 ilde düzenle-
nen "SİBERGÖZ-37" operasyonlarında 156
şüpheli yakalandı. İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya
sosyal medya hesabından yaptığı açıklamada,

77 ilde Çevrimiçi Çocuk
Müstehcenliği ve Tacizi ile
Mücadele kapsamında
düzenlenen "SİBERGÖZ-
37" operasyonlarında 156
şüphelinin yakalandığını
kaydetti. "En hassas
olduğumuz konuların başın-
da çocuklarımızı korumak
geliyor. Kara Vatan’da
olduğu gibi Siber Vatan’da
da sanal devriyelerimiz 7
gün 24 saat görevlerinin
başında" diyen Bakan
Yerlikaya, operasyonla ilgili
şu ayrıntıları paylaştı:

"Emniyet Genel Müdürlüğü Siber Suçlarla
Mücadele Daire Başkanlığı koordinesinde İl
Emniyet Müdürlükleri Siber Suçlarla Mücadele
Şube Müdürlüklerince; Adana, Adıyaman,
Afyonkarahisar, Ağrı, Aksaray, Amasya, Ankara,

Antalya, Artvin, Aydın, Balıkesir, Bartın,
Batman, Bilecik, Bingöl, Bitlis, Bolu, Burdur,
Bursa, Çanakkale, Çankırı, Çorum, Denizli,
Diyarbakır, Düzce, Edirne, Elazığ, Erzincan,
Erzurum, Eskişehir, Gaziantep, Giresun,
Hatay, Iğdır, Isparta, İstanbul, İzmir, Kars,
Kastamonu, Kayseri, Kahramanmaraş,
Karabük, Karaman, Kırıkkale, Kırklareli,
Kırşehir, Kilis, Kocaeli, Konya, Kütahya,
Malatya, Manisa, Mardin, Mersin, Muğla, Muş,
Nevşehir, Niğde, Ordu, Osmaniye, Rize,
Sakarya, Samsun, Siirt, Sinop, Sivas, Şanlıur-
fa, Şırnak, Tekirdağ, Tokat, Trabzon, Uşak,
Van, Yalova, Yozgat, Zonguldak ve Bayburt
olmak üzere toplam 77 ilde düzenlenen
'SİBERGÖZ-37' operasyonlarında şüphelilerin;
CPS (Çocuk Koruma Sistemi) ve NCMEC
(Ulusal Kayıp ve İstismara Uğramış Çocuklar
Merkezi) isimli uluslararası kuruluşlarla yapılan
çalışmalar sonucu; çocuklara ait cinsel içerikli
fotoğrafları ve videoları bilgisayar ortamında

indirdikleri tespit edildi. Operasyonlar sonucu çok
sayıda dijital materyale el konuldu. Operasyonları
gerçekleştiren kahraman polislerimizi tebrik ediy-
orum. Allah ayağınıza taş değdirmesin.
Milletimizin duası sizinle." >>İHA

Afyon emniyetinden çocuk 
tacizcilerine operasyon

Emniyet Genel Müdürlüğü Siber Suçlarla Mücadele Daire Başkanlığı koordinesinde Afyonkarahisar İl Emniyet
Müdürlüğü Siber Suçlarla Mücadele Şube müdürlüğü tarafından SİBERGÖZ-37" operasyonu düzenlendi. 

Belediye Başkanı Veysel
Topçu ‘Orman Benim ‘kampa-
nyası kapsamında orman
yangınları ile mücadele çalış-
malarında yangın öncesi alın-
ması gereken tedbirlerle ilgili
bilincin oluşması için Dinar
Pınarlı köyünde gerçekleştir-
ilen etkinliğe katıldı.  Ülkem-
izde Eş zamanlı olarak
başlayan etkinlikte Belediye
Başkanı Veysel Topçu; İlçe
Kaymakamı Kemal Duru, Oda
Başkanları, Daire Amirleri ve
Öğrencilerimizle Birlikte Çevre
Temizliği Yaptı. >>İZZET IŞIK

Başkan Topçu, ‘Orman Benim’
kampanyasına katıldı
Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu ‘Orman Benim’

kampanyası kapsamındaki etkinliğe katıldı 
AFAD uzmanları tarafından verilen eğitimlerde, afet öncesi,
afet anında ve sonrasında yapılması gerekenleri anlattı bunun
yanı sıra farklı afet türlerine karşı alınması gereken önlemler,
yangın söndürme ve ilk yardım teknikleri, deprem anında
güvenli pozisyon alma ve tahliye yollarını kullanma gibi konu-
larda ki teorik bilgileri uygulamalı bir şekilde öğrencilere
aktardı. Eğitimlerin pratik yönünü pekiştirmek amacıyla,
yangın ve tahliye tatbikatı gerçekleştirildi. Tatbikat sırasında
öğrenciler, siren sesini duyduktan sonra afet sırasında yapıl-
ması gereken tahliye yollarını doğru şekilde uygulayarak
binadan güvenli bir şekilde tahliye edildi. Bu uygulamalı tat-
bikatlar sayesinde öğrencilere acil durumlar karşısında nasıl
hareket etmeleri gerektiği konusunda gerçek hayat deneyimi
kazandırdı. Eğitimlere katılan öğrenciler, afetlere karşı bilinçli
ve hazırlıklı olmanın yanında bu eğitimin hayati açıdan çok
büyük bir önem ifade ettiğini dile getirdiler. Ayrıca, uygulamalı
eğitimler sayesinde acil durumlarda nasıl hareket etmeleri
gerektiğini öğrendiklerini belirttiler. AFAD İl Müdürlüğü, Gençlik
ve Spor İl Müdürlüğü ile koordineli bir şekilde yaptığı afet
farkındalık eğitimlerinin il genelinde de tüm öğrenci yurtlarında

devam edeceğini duyurdu. Bu tür eğitimlerin düzenli olarak
yapılması, toplumun afetlere karşı daha dirençli ve hazırlıklı
olmasına katkı sağlayacağı belirtildi. >>MEVLÜT TINAS

Abdurrahim Mısri Yurdu’nda Afet farkındalık eğitimi
Abdurrahim Mısri Yurdu’nda yapılan afet farkındalık eğitimi ve yangın tahliye tatbikatı ile deprem

anında ne yapılması gerektiğine yönelik eğitim düzenlendi. İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü
(AFAD) uzman ekipleri ve Sivil Savunma Uzmanı Yakup Ulucan tarafından verilen eğitimler,

öğrencilere afetlerle başa çıkma konusunda bilinçli ve hazırlıklı olma bilincini aşıladı.

İşgücü piyasasında arz ve
talebin etkin bir şekilde uyum-
laştırılabilmesi için işgücü
piyasası bilgileri büyük öneme
sahip. Afyonkarahisar’ın tüm
ilçelerinde uygulanacak işgücü
piyasası araştırmaları ile
işgücü piyasasının talep
yönünün fotoğrafı çekmeye
ç a l ı ş ı l m a k t a d ı r .
Afyonkarahisar İŞKUR İl
Müdürü Ahmet Karakaya ve İl
Müdür Yardımcısı Ömer
Demiralay’ın da katıldığı saha
çalışmalarında işgücü
piyasasının talep yönünün
belirlendiği, işverenlerin temi-
ninde güçlük çektiği meslek-

lerin analizinin de yapıldığı işv-
eren ziyaretleri Afyonkarahisar
ili ve tüm ilçelerini kapsamak-
tadır. Uygulanmakta olan
İşyeri bilgi formu ile yapılan bu
saha çalışmalarında işyeri
faaliyetlerine dair temel bil-
giler, yatırım planları, çalışan
sayıları, açık işleri, eleman
aranılan meslekle ilgili bilgiler,
temininde güçlük çekilen
meslekler ve güçlük çekilme
nedenleri, gelecek ile ilgili isti-
hdam beklentilerine dair veriler
elde ediliyor. Bu verilerden
elde edilen sonuçlar, ilimizin
istihdam politikalarına yön
verecektir. >>HÜDAYİ ACAR

İŞKUR’ da işgücü piyasası saha çalışmaları devam ediyor
Çalışma ve İş Kurumu İl Müdürlüğü, Afyonkarahisar’da faaliyet gösteren 757 işyerini

ziyaret ederek kentin işgücü piyasasına yönelik kapsamlı bir rapor hazırlayacak.

Afyonkarahisar Belediyesi’nden yapılan açık-
lamada, yöresel ürünlerin kalite ve standard-
ının korunması amacıyla Türk Patent ve
Marka Kurumu’na yapılan başvurular net-
icesinde Afyonkarahisar’ın toplam 50
ürününün coğrafi işaret tescilinin alındığı
belirtildi. Bu ürünlerden 18’nin
Afyonkarahisar Belediyesi, diğer 32 ürünün
ise ilçe belediyeler ve diğer kurum ve kuru-
luşlar tarafından tescillenerek koruma altına
alındığı ifade edildi. Yöresel ürünlerin coğrafi
işaret tescilini alan kurumların, ilgili ürünün

üretim ve satışını yapan işletmelere, bir dizi
denetim sürecinden sonra ‘logo kullanım
hakkı’ vermeye haiz olduğu belirtilen açıkla-
mada, geçmişte logo kullanım hakkı kazanan
birçok işletmenin toplu satış ve zincir mar-
ketlere ürün tedariki gibi ticari anlamda
önemli kazanımlar elde ettiği vurgulandı. Bu
kapsamda, Afyonkarahisar Belediyesi’nin ilk
etapta tescilini aldığı 13 ürünle ilgili ‘logo kul-
lanım hakkı’ başvuru sürecini 6 Mayıs
Pazartesi günü başlatacağı bildirildi.Pide ve
Haşhaşlı Katmer. >>İBRAHİM ARTIÇ

Tescilli ürün logo kullanım hakkı başvuruları 6 Mayıs’ta başlıyor
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Acıbadem Adana Hastanesi Kulak Burun Boğaz
(KBB) Hastalıkları Uzmanı Prof. Dr. Ülkü Tuncer,
havaların ısınması ve ilkbaharın gelmesiyle
çiçeklerin açıp polenlerin arttığını hatırlatarak,
"Şimdi çöl tozları da gelmeye başladı. Dolayısıyla
alerjik rinit, astım, alerjik rinitten sonra görünen

rinosinüzitler, kulak iltihapları, boğaz şikayetleri
arttı. Bugünlerde de özellikle burun tıkanıklığı,
burun akıntısı, burun kaşıntısı ve sık sık hapşır-
mayla bize başvuruyor hastalar. Eğer bu dönemi
atlatmaya çalıştılar ve atlatamadılarsa rinos-
inüzite, sinüzite dönüşüyor veya astım ataklarıy-
la birlikte geliyor" diye konuştu. Prof. Dr. Tuncer,
küçük çocuklarda ise kulakta sıvı toplanması
yani "seröz otit" denilen klinik durumu bu
mevsimde daha sık gözlemlediklerini söyledi.

"SOLUNUM YOLLARI ALERJENLERE 
TEPKİ GÖSTERİYOR"

Alerjinin aslında genetik bir hastalık olduğunu
belirten Prof. Dr. Ülkü Tuncer, "Kişiler doğuşsal
olarak alerjik olabilir. Bebeklerde daha çok ciltte
oluşan reaksiyonları görüyoruz. Yaş büyüdükçe
yerini alerjik rinit ve astıma devrediyor. Alerjik
rinit aslında burnun alerjenlere karşı gösterdiği
hiperaktivite olarak düşünülmeli. Sadece burun
göstermiyor bu hiperaktiviteyi, tüm solunum yol-
ları alt solunum yolları da aynı tepkiye dahil oluy-
or. Dolayısıyla alerjik riniti olanların yüzde 30
kadarında astım, astımı olanların da neredeyse

yüzde 60-70’inde alerjik riniti görüyoruz. Yani ikisi
aslında iç içe geçmiş durumda" dedi.

"SÜREKLİ ALERJİ DURUMUNDA SABAH
KALKINCA HAPŞIRMA GÖRÜLÜR"

Alerjinin mevsimsel mi yoksa yıl boyu mu

olduğunu bireylerin gözlemlemesi gerektiğini
ifade eden Prof. Dr. Tuncer, bu şekilde aler-
jenin tespit edilebileceğini izah etti. Yıl boyu
olan alerjide kişilerin sabah kalktığında hapşır-
ma, burun tıkanıklığı, burun kaşıntısı, öksürük,
burun akıntısı şikayetlerinin başladığını dile
getirdi. Durum böyleyse evdeki alerjenleri, en
başta ev tozu, halı tozları, evdeki evcil hay-
vanlar, küf gibi gibi etkenleri veya gıda alerjisi-
ni düşünmek gerektiğine işaret eden Tuncer,
"Ama mevsimselse, bazı mevsimlerde artıyor-
sa daha çok polenleri düşünmek lazım.
Polenleri düşünüyorsak evin havalandırılması-
na çok özen göstermek lazım. Öğleden önce
evi havalandırmamak lazım. Özellikle burada
çöl tozunun gelişiyle beraber bu gibi durumlar-
da pencereleri, kapıları kapalı tutmaya çalış-
mak lazım. Eve gidince mutlaka duş almanın
çok faydası olur. Saçı, vücudu yıkamak, giysi-
leri değiştirmek de etkilidir" diye konuştu.

"KULAKTAKİ SORUN İŞİTME 
KAYBINA YOL AÇABİLİR"

Bu önlemlerin her zaman yeterli olmadığını ifade
eden Prof. Dr. Tuncer ilaçlarla da burnu rahatlat-
mak gerektiğini, eğer rinosinüzit geliştiyse, bunun
tedavi edilmesi gerektiğini anlattı. Rinosinüzitin
çocuklarda özellikle kulakta hiç farkına varmaya-
bileceğine dikkat çeken Tuncer, "Alerjik riniti olan

çocuklar farkında olmadan kulaklarda da sıvı
toplanabilir. İşitme kaybına yol açar. Ağrı yapmaz,
ateş yapmaz. Kimse de fark etmez bunu. Çocuk
televizyonun sesini çok açar veya öğretmen
çocuğunuz az duyuyor diye uyarıda bulunur. Bu
konularda dikkatli olmak lazım. Özellikle alerjisi
olan çocuklarda muayeneyi belli aralıklarla yaptır-
mak gerekli" dedi. >>İHA

Çöl tozlarıyla alerjik rinit ve astım şikayetleri arttı
Kulak Burun Boğaz Hastalıkları Uzmanı Prof. Dr. Ülkü Tuncer, baharın gelmesiyle birlikte alerjik vakalarda artış olduğunu
belirterek, "Özellikle çöl tozlarının gelmesiyle beraber alerjik rinit, astım, rinosinüzitler, kulak iltihapları, boğaz şikayetleri

arttı. Çöl tozlarına karşı kapı ve pencereleri kapalı tutmak gerekir, sık duş almanın da faydası olur" dedi.

Miyopi, hipermetropi ve astigmatiz-
ma gibi sıkça rastlanan görme
kusurları, genellikle gözlük ve kon-
takt lenslerle tedavi edilse de bu
sorunlara daha kalıcı çözüm
arayışları da devam ediyor. Son yıl-
larda hızlı gelişen refraktif cerrahi ile
refraktif kusurların tedavisinde alter-
natif çözümler üretiliyor. Refraktif
cerahi işlemleri, temelde korneal
cerrahi ve göz içi cerrahi olarak
sınıflandırılırken, Medicana Konya
Hastanesi Göz Hastalıkları Uzmanı
Op. Dr. Lütfi Seyrek, yüksek numar-
alı ya da gözü lazer için uygun
olmayan hastalarda fakik göz içi
lens (GİL) ameliyatının uygulan-
abileceğini açıkladı.

“GÖZ İÇİ KONTAKT LENSLER,
GÖZÜN YAPISINI BOZMAZ”

Göz Hastalıkları Uzmanı Op. Dr.
Seyrek; özellikle göz çizdirme
olarak bilinen lazer işlemi için göz
yapısı uygun olmayan hastalarda
göz içi lens ameliyatının uygulan-
abildiğini belirtti. Op. Dr. Seyrek, “Bu
ameliyatta; FDA tarafından onaylı
olan mercekler, yaklaşık 20 yıldır
dünya üzerinde yaygın olarak uygu-
lanıyor. Fakik GİL işlemi, göz içi
kontakt lens olarak da tanımlanıyor.
Lazerdeki gibi korneada bir
düzeltme işlemi olmadan, hastanın
kendi doğal merceği çıkarılmadan
göz içine mercek yerleştirilmesi
işlemine Fakik GİL deniliyor. Fakik
GİL ile yüksek miyop (yaklaşık 25
dereceye kadar), yüksek hiperme-
trop ve astigmat tedavi edilebiliyor”

dedi. 18 yaşından büyük olan, son
yıllarda belirgin numara değişikliği
olmayan, katarakt, göz tansiyonu
olmayan ve muayenede göz yapısı
uygun olan tüm hastalara göz içi
kontakt lens uygulanabildiğini ifade
eden Op. Dr. Seyrek, gözlükten kur-
tulmak için başvuranların öncelikle
detaylı bir muayenesi yapıldıktan ve
gerekli testler yapıldıktan sonra
uygunluğuna karar verildiğini açık-
ladı. Ölçümler yapıldıktan sonra
kişilere özel Fakik GİL‘in belir-
lendiğini söyleyen Op. Dr. Lütfi
Seyrek, "Bu lensin en büyük avanta-
jı göz yapısında bir değişikliğe
neden olmadan yapılabilmesidir.
Yani Fakik GİL uygulamasında
korneada bir incelme, kesme,
kapakçık açma ya da korneadan
parça çıkarılma işlemi yoktur. Ayrıca
göz içi doğal merceğe temas
etmeden ve çıkarılmadan göz içine
yerleştirilmektedir. Bu nedenle geri
dönüşümlü bir işlemdir” şeklinde
konuştu.

“ÖMÜR BOYU GÖZ İÇİNDE
KALABİLİR”

Lazer teknikleri ile düzeltilemeyecek
kadar yüksek numaraları olan
hastalarda rahatlıkla göz içi kontakt
lensler kullanılabilir. İsmi nedeni ile
günlük kullanılan kontakt lensler ile
karıştırılmaması gerektiğini vurgu-
layan Op. Dr. Lütfi Seyrek, “Bu lens,
ameliyathane şartlarında göz
damlası ile uyuşturulduktan sonra
küçük bir kesi yapılarak göz
bebeğinin arkasına yerleştirilir ve
operasyon bir göz için 8-10 dakika
sürmektedir. İki göze aynı gün işlem
yapılabileceği gibi bir ya da birkaç
gün arayla da yapılabilir. İşlem son-
rası hastanede yatışa gerek yoktur
ve hasta günlük hayatına devam
edebilir. Görme, genellikle ertesi
gün düzelmektedir. Hastanın kon-
takt lenslerdeki gibi ek bir bakım
yapması gerekmez. Kaşıma ovala-
ma ile yerinden kaymaz. Ömür boyu
göz içinde kalabilir. Yine hastanın
kendi doğal merceği çıkarılmadan
üzerine yerleştirildiği için akıllı mer-
cekler ile de aynı işlem değildir” diye
konuştu. >>İHA

Gözü lazer için uygun olmayan
hastalara alternatif çözümler

Hafif ve orta düzey refraktif kusurların düzeltilmesinde Excimer
Laser (göz çizdirme) yönteminin kullanılabildiğini ancak yüksek

numaralarda bu işlemin yapılamadığını belirten Göz
Hastalıkları Uzmanı Op. Dr. Lütfi Seyrek, özellikle yüksek

numaraların düzeltilmesinde ve yapısı lazere uygun olmayan
kişilere göz içi fakik lens (GİL) uygulaması önerildiğini söyledi.

Mide koruyucu ilaçların (pro-
ton pompa inhibitörleri) 12
haftadan uzun kullanımı
durumunda organ hasarı
yapabilme riski olan ilaçlar
olduğunu ifade eden Prof. Dr.
Sakin, bu ilaçların kesin
endikasyonu olmadıkça 8
haftadan uzun süreli kul-
lanımının önerilmediğini dile
getirdi. Prof. Dr. Sakin,
“Gastroözofageal reflü
hastalığı gibi uzun soluklu
hastalıkta önce yaşam tarzı
değişikliği ile şikayetler
tedavi edilmeye çalışılmalı,
yine de ilaç ihtiyacı varsa
mümkün olan en düşük
dozda ilaç kullanımı takip
eden doktorun değer-
lendirmesine göre planlan-
malıdır” dedi.

“MİDE KORUYUCU
İLAÇLAR HASTALIKLARIN
TEDAVİSİNDE OLDUKÇA

GENİŞ BİR KULLANIM
ALANINA SAHİP”

Mide koruyucu ilaçların
hastalıkların ve rahatsızlık-
ların tedavisinde oldukça
geniş bir kullanım alanı

bulunduğuna dikkat
çeken Sakin, “Bu
ilaçlar midede asit
s e k r e s y o n u n u
baskılayarak aside
bağlı oluşan gastroö-
zofageal reflü
hastalığı, gastrit, özo-
fajit, Barrett hastalığı,
peptik ülser hastalığı,
kronik nonsteroid anti-
inflamatuvar ilaç kul-
lamına bağlı gelişen
ülser tedavisi ve
Helikobakter pylori
e r a d i k a s y o n u
tedavisinde kullanıl-
maktadırlar” dedi.

“KISA SÜRELİ 
KULLANIMDA YAN

ETKİLERİ
BULUNUYOR”

Mide koruyucu
ilaçların kısa
dönemde oluşturabile-
ceği yan etkilere deği-

nen Sakin, “Günümüzde kul-
lanılan mide koruyucu
ilaçların kısa dönemde baş
ağrısı, kabızlık, diare, bulantı
ve kusma gibi yan etkileri
gözlenebilmektedir. Kesin bir
tanımlama olmamakla birlik-
te 4-8 haftadan uzun süre
kullanım olarak değer-
lendirilmektedir. Mide
koruyucu ilaçları gastroö-
zofageal reflü hastalığı, özo-
fajit, ülser gibi hastalıklarda
oluşabilecek olumsuz
durumları önlemek için uzun
dönem kullanmak gerekmek-
tedir” ifadelerini kullandı.

“UZUN DÖNEM 
KULLANIMI ORGAN

HASARLARINA
YOL AÇIYOR”

Uzun dönem kullanılan
mide koruyucu ilaçlarının
böbrek hastalıkları (akut
böbrek hasarı, akut inter-
stisyel nefrit, kronik
böbrek hasarı), kardiy-
ovasküler hastalıklar
(kalp krizi, inme),
karaciğer hastalığı
(karaciğer kanseri), kırık-

lar, artmış enfeksiyon riski
(C. difficile enfeksiyonu,
toplum ilişkili pnömoni,
Covid-19), mikrobesin eksik-
likleri (magnezyum eksikliği,
kansızlık, kalsiyum eksikliği,
B12 vitamin eksikliği),
demans ve mide kanseri riski
artışı ile ilişkilendirildiğine
değinen Sakin,
“Gastoözofageal reflü
hastalığı gibi kronik ilaç kul-
lanımı gerektiren hastalarda
ise diğer asit baskılayıcı
tedavilere geçilmesini (H2
reseptör blokörü); tetikleyen
yiyeceklerden uzak durul-
ması, sigara ve tütün ürün-
lerinin bırakılması, kilo ver-
menin teşvik edilmesi,
yatağın baş kısmının kaldırıl-
ması, mide koruyucu ilaçların
kesilmesi ya da idameyi
sağlayan en düşük ilaç dozu-
nun kullanılmasını önermek-
teyiz” şeklinde konuştu. Mide
koruyucu ilaçların kullanıl-
madığı zaman ciddi risk
oluşacak hastalıkları
sıralayan Sakin, “Barrett
özofagusu, ciddi özofajit,
Zollinger Ellison sendromu,
eozinofilik özofajit veya idy-
opatik pulmoner fibrozis gibi
hastalıklarda ilaç kesilmeden
devam edilmelidir. Ayrıca
mide kanaması riski yüksek
olan hastalarda (geçirilmiş
mide kanaması öyküsü, ilaca
bağlı gelişen ülser öyküsü
v.b) kesilmesi önerilmemek-
tedir” dedi.

“DOZ AZALTILARAK
KESMEYE VEYA 

BİRDENBİRE KESMEYE
HASTANIN DURUMUNA

GÖRE KARAR
VERİLMELİDİR”

Uzun süre mide koruyucu
ilaç kullanan hastalarda
ilacın birdenbire kesilmesinin
rebound olarak asit salgısını
artırabileceğinden doktora
danışılmadan birdenbire
bırakılmaması gerektiğini
ifade eden Sakin, “Doz
azaltılarak kesmeye veya bir-
denbire kesmeye hastanın
durumuna göre karar ver-
ilmelidir. Ayrıca yönergeler,
yan etki gelişme endişesi ile
ilacın mutlaka kullanılması
gereken hastalarda
kesilmemesini önermektedir.
Çünkü genel risk oranı tüm
kullanan hastaların yüzde 1-
3 ü kadardır. Yan etkilerini
gerekçe göstererek bazı
hastalarımızda dış faktörlerin
(uzmanlığı olmayan doktor-
lar, hasta yakınları vb) karış-
maları sonucu ilaç kullan-
ması gereken hastaların kul-
lanmaması nedeniyle ciddi
sorunlarla (mide kanaması,
darlık gelişmesi sonucu
yutma güçlüğü, kusmalar vb)
karşı karşıya kalabilmektey-
iz. Bu nedenle uzun süreli
ilaç kullanılıp kullanılma-
masının doktorun değer-
lendirmesi ile hastaya göre
planlanması önemlidir” açık-
lamalarında bulundu. >>İHA

Prof. Dr. Sakin: "Mide koruyucu ilaçlar
organ hasarlarına yol açabilir"

Koru Ankara Hastanesi Gastroenteroloji Kliniği Uzmanı Prof. Dr. Yusuf Serdar Sakin, mide koruyucu
ilaçların uzun süre kullanımının organ hasarlarına neden olabileceği uyarısında bulundu.
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Başkan Burcu Köksal, şehit ailelerimize, gaziler-
imize ve engellilerimize yönelik su tarifeleri için
uygulanan yüzde 50’lik indirim oranını yüzde 85'e
çıkardıklarını söyledi. Belediyeye ait sosyal
tesislerde uygulanan fiyat tarifelerinde yüzde 35
ile yüzde 45 arasında indirime gittiklerini açık-
layan Başkan, Türkiye Cumhuriyeti vatandaşlar
için 400 TL olan nikâh işlem tarifesini, sığın-
macılar için 25 kat zam yaparak 10 bin TL’ye
çıkardıklarını ifade etti.

EKMEK FİYATLARINDA 
ARTIŞA GİTMEYECEĞİZ

Seçimlerden önce emeklilerimiz için söz verdiği
Çınarlar Lokalini en kısa sürede hayata geçirerek
çayı 1 TL’den, suyu ise maliyetinden satışa
sunacaklarını aktaran Belediye Başkanı Burcu
Köksal, ekmek fiyatlarında herhangi artışa git-
meyerek 5 liradan satmaya devam edileceğini
ifade etti.

CENAZE NAKİLLERİNDEN
ÜCRET ALINMAYACAK

Şehir dışına yapılan cenaze nakilleri için daha
önce cenaze sahiplerinden alınan kilometre başı
6 lirayı kaldırarak, bu hizmeti ücretsiz olarak
sunacaklarını da dile getiren Başkanı Burcu
Köksal,  AFBEL Termal Otel’deki fiyat tarifelerinde

de güncellemeler yaparak vatandaşların daha
uygun fiyata en iyi şekilde yararlanmalarını
sağlayacaklarını kaydetti.

“MİSAFİRLİĞİN SÜRESİ OLUR”
Sığınmacıların misafir olduğuna yönelik ifadelere
de açıklık getiren Başkan Burcu Köksal;
“Misafirliğin belli bir süresi olur. Bu misafirlik
fazlası ile uzadı. Seçim vaadimizde sığın-
macıların gönderilmesi konusunda vaadimiz
vardı. Vatandaş yüzde 51 oranında oy vererek
bizi seçtiyse bunların yerine getirilmesini bekliyor.
Bu noktada da Gazi İsmail Çavuş’un torunuyum.
Bu topraklar için benim dedem canını ortaya koy-
muş. Rahmetli dayım şerefli bu ülke için canını
ortaya koyan bir Türk subayı idi. Bugün Allah
korusun memlekette savaş çıksa bir dakika bile
düşünmeden cepheye koşar canımın son
damlasına kadar bu memleketimi savunurum.
Burada bütün arkadaşlarımız da benimle aynı
hassasiyeti taşıyordur. Ama kendi vatanını terk
edip gelen, benim vatanıma hayrı olacağını
düşünmüyorum.  Onun içinde bayramlarda
ülkelerine gidiyorlar. Tatillerde gidiyorlar. Dolayısı
ile mağduriyetleri söz konusu değil. Mağdur
olmayan burada keyfi bir şekilde yaşayan, sırtını
bizlere dayayanların memleketlerine misafirlik-
lerin sona ererek dönmelerini düşünüyorum.
Bundan sonra bu yönde kararlar alacağım.
Benim esnafım ruhsat almak için bin bir takla
atarak zorluklarla uğraşırken sığınmacıların ruh-
satsız olarak bedavadan para kazanmalarını ben
sindiremiyorum. Afyonkarahisar’daki tüm
hemşerilerimin bizimle aynı görüşte olduğunu
düşünüyorum”

“SOSYAL TESİSLERDEKİ ÜRÜNLERDE
FİYAT FARKLILIKLARI VAR”

Belediyenin gelir tarifelerinde yapılan düzenlem-
eye ilişkin  de bilgi veren Başkan Burcu Köksal;
“Belediyemizin işlettiği tesislerde fiyatlarla ilgili
sorunlar var. Bu tesislerde fiyatlarda farklılıklar
var. Maliyet hesaplarının olmadığını görmedik.
Buralarda maliyet hesabı yaparak vatan-
daşlarımızın daha kolay ulaşması için bazı
indirimler yaptık.  Örneğin çay fiyatı 8 TL imiş biz
bunu 5 TL’ye indirdik. Kahve 28 TL imiş bunu da
15 TL’ye indirdik. Neskafe 25 TL’ye satılıyormuş.
15 TL’ye indirdik. Bu tesislerde eleman fazlalığı
var. Burada da sadeleştirme yapacağız.
Buralarda self servise geçeceğiz. Maliyetleri
düşüreceğiz. Daha çok vatandaşımızın buralar-
dan faydalanmasını sağlayacağız. Yaptığımız
değişiklikler vatandaşımızın lehine olacak.” diye
konuştu. >>HÜDAYİ ACAR

Başkan Köksal “Haktan yana
halkımızın yanındayız”

Belediye Başkanı Burcu Köksal, Afyonkarahisar Belediye Meclis Üyelerinin destekleriyle,
vatandaşların günlük yaşantısına dokunan kararları kamuoyu ile paylaştı.

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, Kütahya
Valisi Musa Işın ve eşi ile birlikte Afyonkarahisar
Valiliği ev sahipliğinde Kütahya ve Afyonkarahisar
Olgunlaşma Enstitüleri uhdesinde düzenlendi. 
Afyonkarahisar Valiliği ev sahipliğinde Kütahya
ve Afyonkarahisar Olgunlaştırma Enstitüleri
uhdesinde yapılan “Kütahya Zeybek Güzellemesi
ve Afyonkarahisar’dan Esintiler Defilesi” Vali
Sayın Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı ve Kütahya
Valisi Sayın Musa Işın, İkmal ve Garnizon
Komutanı Tuğg. Numan Yöner, Vali Yardımcıları,
Kaymakamları, İl Jandarma Komutanı J. Kd.
Albay Tolga Yağan, Kütahya ve protokol üyeleri
ile çok sayıda davetlinin katılımlarıyla gerçek-
leştirildi. Defilenin açılış konuşmasını yapan İl
Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, “Geleneksel
Türk kültürümüzün yaşatılması ve gelecek
kuşaklarımıza taşınmasındaki rol modellerden
biri olan olgunlaştırma enstitülerimizin hazırlamış
olduğu defileyi siz kıymetli misafirlerimizle buluş-
turuyor olmaktan gurur duyuyoruz. Olgunlaşma
Enstitülerimiz, geçmiş ve geleceğimiz arasındaki
köprüyü kuvvetlendirmeleri açısından önemli bir
paya sahip olacaklardır” dedi. Kütahya ve
Afyonkarahisar Olgunlaşma Enstitüleri tarafından
hazırlanan, geleneksel Türk kültürümüze ait
örneklerin sergilendiği defile katılımcılar tarafın-
dan tam not aldı.  Türk kültürüne ait parçaların

modern çizgilerle tamamlandığı eserlerin gururla
sergilendiği folklorik temalar katılan misafirlerden
bol bol alkış aldı. Defile, Vali Sayın Doç. Dr.
Kübra Güran Yiğitbaşı’nın Kütahya Valisi Sayın
Musa Işın’a ve eşine çiçek takdim etmesinin
ardından sona erdi. >>HÜDAYİ ACAR

Afyon’dan bir zeybek esintisi geçti
Afyonkarahisar’da “Zeybek güzellemeleri koleksiyonu defilesi" düzenlendi

Sandıklı Belediye Başkanı Adnan Öztaş,
belediyenin birim müdürleriyle ilk toplantısını
gerçekleştirdi.Sandıklı Belediye Başkanı
Adnan Öztaş, göreve geldiği günden bu yana
birim müdürleriyle ilk kez bir araya geldi.
Toplantıda belediyenin iş ve işlemleri ile
hizmetleri detaylı bir şekilde ele alındı. Başkan

Öztaş, müdürlerle birlikte belediyenin mevcut
durumunu değerlendirdi ve gelecek projeler
için fikir alışverişinde bulundu. Toplantı sonun-
da Başkan Öztaş, birim müdürlerine başarılar
diledi ve birlikte daha iyi hizmetler sunmak için
ellerinden gelen desteği vereceklerini belirtti.
>>MEHMET KASAL

Başkan Öztaş, birim
müdürleriyle toplantı yaptı
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Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, Uluslararası
Demokratlar Birliği Kapasite
Geliştirme ve Eğitim Çalıştayı’nda
konuştu. Cumhurbaşkanlığı
Külliyesi'nde 25 ülkenin 47 farklı
bölgesinden gelen Avrupalı
Türkleri misafir ettiklerini ifade
eden Cumhurbaşkanı Erdoğan,
“Uluslararası Demokratlar
Birliği'nin istişare toplantısı vesile-
siyle sizleri ana vatanınızda, baba
ocağınızda ağırlamaktan mem-
nuniyet duyuyorum. Kapasite
Geliştirme ve Eğitim Çalış-
tayı'nızın başarılı geçmesini,
hayırlara vesile olmasını
Rabbimden niyaz ediyorum. İçerik
itibarıyla oldukça zengin ve kap-
samlı bir programın hazırlanması-
na öncülük eden, fikirleriyle pro-
grama katkı veren herkese
teşekkür ediyorum. 4 gün boyunca
siyaset, bürokrasi, sivil toplum ve
akademi dünyasından kıymetli
isimlerle bir araya geleceksiniz.
Böylece ülkemizin farklı alanlarda
ulaştığı seviyeyi en yetkili isimler-
den bizzat dinleme fırsatı bulacak-
sınız. Kendi bünyenizde
yapacağınız istişarelerin de sizlere
yeni bir vizyon, ufuk ve bakış açısı
kazandıracağına inanıyorum.
Bizler çalışmalarının merkezine
istişareyi yerleştirmiş bir hareketiz.
Peygamber Efendimizin 'İstişare
eden pişman olmaz' tavsiyesini
bugüne kadar hep kendimize
rehber edindik. Uluslararası
Demokratlar Birliği'mizin bu güzel
programını ortak akla verilen öne-
min bir sembolü olarak görüyoruz.
Bu anlamlı çalıştayın bir diğer
özelliği, birliğin 20’nci kuruluş yıl
dönümünde gerçekleştirilmesidir”
diye konuştu.

“20 SENE ÖNCE KÖLN'DE
KURULAN BİRLİK ŞİMDİ 

DAHADA BÜYÜK”
Bundan 20 sene önce Köln'de
kurulan birliğin aradan geçen süre
zarfında sürekli büyüdüğünü,
güçlendiğini, kökleştiğini ifade
eden Erdoğan, ”O gün samimi
gönüllerin toprağa diktiği fidan,
bugün dalları 25 ülkeye uzanan

koca bir çınara dönüştü.
Özellikle kültürel ırkçılık,
İslam düşmanlığı, ayrım-
cılık, hatta antisemitizmle
mücadelede birlik
Avrupa'da daima en ön
saflarda yer aldı.
Uluslararası Demokratlar
Birliği, Avrupa'daki
kardeşlerimizin haklarının
korunması, Avrupalı
Türklerin entegrasyon
süreçlerinin kolaylaştırıl-
ması, genç kuşakların
asimile olmadan içinde
yaşadıkları topluma
katılımı, siyaset, ekonomi,
sivil toplum ve akademide
insanlarımızın desteklen-
mesi gibi çok geniş bir
yelpazede gerçekten

kıymetli faaliyetler yürüttü,
yürütüyor. Uluslararası
Demokratlar Birliği'nin son
dönemde kendi insanımızla birlik-
te kardeş topluluklara da el uzat-
masını çok kıymetli buluyorum.
Hak ve adalet eksenli yürüttüğü
çalışmalarla 20 yılda bir marka
haline dönüşen birliğimizi canı
gönülden tebrik ediyorum. Sizlerin
şahsında birliğe maddi manevi
destek olan, emek veren, daha iyi
yerlere gelmesi için ter döken her
bir kardeşime şükranlarımı sunuy-
orum” ifadelerini kullandı.

“ÇALIŞMAK, DAHA ÇOK
ÇALIŞMAK, DAHA FAZLA

GAYRET ETMEK ZORUNDAYIZ”
“Geride bıraktığımız 20 yılda birlik
çatısı altında görev almış, ama
şimdi aramızda bulunmayan
kardeşlerimizi de burada rahmetle
yad ediyorum” diyen Erdoğan,
“Uluslararası Demokratlar Birliği,
sene başında yaptığı kongreyle
birlikte daha da güçlenmiş,
gençleşmiş, dayanışmasını ve
motivasyonunu arttırmıştır. İç
tartışmaları geride bırakan bir-
liğimiz, demokrasi ve hukuktan
sapmadan kuruluş misyonunu çok
daha başarılı bir şekilde yerine
getirecektir. İşte sizler de görüyor-
sunuz. Sadece bizim değil,
Avrupalı Türklerin yanı sıra kimliği-
ni ve kültürünü koruma mücadele-
si veren on milyonlarca
kardeşimizin de
U l u s l a r a r a s ı
D e m o k r a t l a r
Birliği'nden büyük
beklentileri var.
İslam düşman-
lığından ırkçılığa
pek çok tehdidin
Avrupa'da tır-
mandığı bir
dönemde sizlerin
o m u z l a r ı n ı z d a
gerçekten ağır bir
yük bulunuyor.
Çalışmak, daha
çok çalışmak,
daha fazla gayret
etmek zorundayız.

'Hak verilmez, alınır' şiarıyla
mücadele tempomuzu biraz daha
artırmalıyız” dedi.

“AVRUPA TÜRK 
TOPLUMUNUN SAFLARINI
SIKLAŞTIRMASI GEREK”

Avrupa Türk toplumunun saflarını
sıklaştırması, her zamankinden
daha dinamik, daha kuşatıcı ve
kucaklayıcı bir anlayışla hareket
etmesi gerektiğini kaydeden
Erdoğan, şunları söyledi: “Her
zaman söylüyorum, biz nerede
yaşarsak yaşayalım milletçe güçlü
olmak mecburiyetindeyiz. Asırlar
boyu İslam’ın sancaktarlığını yap-
mış, tarihi şanlı zaferlerle dolu bir
milletin evlatlarına zayıflık yakış-
maz, geride olmak asla ve asla
yakışmaz. Şu an burada bizimle
olan her bir kardeşimin de bu yük-
sek özgüvenle ve sorumluluk bilin-
ciyle hareket ettiğine ve edeceğine
inanıyorum. Sizlerden yaşadığınız
ülkelerin siyasi, sosyal, ekonomik,
kültürel ve bilimsel hayatına daha
fazla iştirak etmenizi, daha fazla
katkı sunmanızı bekliyorum.
Vatandaşlarımız uzun yıllar hak-
larını kullanma noktasında sıkıntı
çektiler. Opsiyon modeli sebebiyle
hakkaniyetli olmayan bir tercihe
zorlandılar. Alman makamlarıyla
olan görüşmelerimizde sizden
gelen taleplere göre biz de bu
konuda yaşanan sıkıntıları pek
çok kez gündeme taşıdık.
Almanya'nın uzun yıllar direndik-
ten sonra çifte vatandaşlığı kolay-
laştıran düzenlemeleri kabul
etmesini şu anda olumlu karşılıy-
oruz. Bu imkandan yararlanmanız,
hak ve eşitlik mücadelenizde
sizlere kuşkusuz fayda sağlaya-
caktır” değerlendirmesini yaptı.
"BUGÜN TÜRK VE MÜSLÜMAN

NEFRETİNDEN BESLENEN
NEO NAZİ TERÖRÜ,

İNSANLARIMIZIN CAN VE MAL
GÜVENLİĞİNİ TEHDİT EDER
BOYUTLARA ULAŞMIŞTIR"

Nefret suçlarıyla mücadele nok-
tasında Avrupa'da bir ayrımın söz
konusu olduğunu, bu tür olaylarda
suçun kendisinden ziyade mağdu-
run kimliğinin daha fazla ön plana
çıktığını, daha çok belirleyici
olduğunu dile getiren

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
”Antisemitizme karşı gösterilen
hassasiyet ne yazık ki İslam düş-
manlığı ve ırkçılık kaynaklı
saldırılardan esirgenmektedir.
Hatta bu suçlar, güvenlik birim-
lerinin karıştığı NSU cinayet-
lerinde olduğu gibi 'dönerci
cinayeti' denilerek önemsiz hale
getirilmeye çalışılıyor.
Müslümanlara ve göçmenlere
yönelik düzenlenen ırkçı
saldırıların çoğunun daha soruş-
turma aşamasında örtbas edildiği-
ni hepimiz biliyoruz. Mukaddes
kitabımız Kur'an-ı Kerim'i hedef
alan terör eylemleri, fikir özgürlüğü
parantezine alınarak görmezden
geliniyor. Bu tarz çifte standart
örneklerinin sayısını çoğaltmak
mümkündür. Avrupa'daki
gelişmeleri takip eden herkesin
kabul edeceği gerçek şudur;
bugün Türk ve Müslüman
nefretinden beslenen Neo Nazi
terörü, insanlarımızın can ve mal
güvenliğini tehdit eder boyutlara
ulaşmıştır. Aşırı sağcı akımların
kimi Avrupa ülkelerinde bizzat
devlet tarafından himaye edilmesi,
Batı demokrasileri adına tam bir
faciadır, utançtır, skandaldır”
ifadelerini kullandı.

"NE YAPARSANIZ YAPIN 
ANTİSEMİTİK LEKESİ 

BİZE YAPIŞMAZ"
“Bu insanlar Gazze'de katliam dur-
sun dedikleri için şiddete, zulme,
eziyete, hatta işkenceye maruz
kalıyor” diyen Erdoğan, ”Sırf
Filistin'e destek verdikleri için rek-
törler, profesörler işten atılıyor, linç
ediliyor. Ancak söz konusu Türkiye
olunca başımıza demokrasi
havarisi kesilenlerin hiçbirinin bu
hadiseler karşısında gıkı dahi çık-
mıyor. Ne kadar meşhur
demokrasi savunucusu
akademisyen, aydın, gazeteci ve
siyasetçi varsa hepsi başını kuma
gömmüş, olayların yatışmasını
bekliyor. Niçin biliyor musunuz?
Çünkü Batı demokrasisinin sınır-
larını İsrail'in menfaatleri çizmek-
tedir. İsrail'in çıkarına dokunan her
şey bunların gözünde anti
demokratiktir, antisemitiktir. Oysa
Müslüman'ı, Hristiyan'ı, Musevi'si

Cumhurbaşkanı Erdoğan: “Batılı yöneticilerin
ikiyüzlü politikalarını ibretle takip ediyoruz”

ve diğer topluluklarıyla bölgemizdeki halkların güven-
liğine en büyük zararı saldırgan ve şımarık tutumuyla
mevcut İsrail yönetimi vermektedir. Tüm bu gerçeklere
rağmen halen bizi ve ülkemizi hedef alanlara şunu tekrar
hatırlatmakta fayda görüyorum. Türkiye'yi düşman-
laştırarak hiçbir yere varamazsınız. Ne yaparsanız yapın
antisemitik lekesi bize yapışmaz. İslam düşmanlığına,
yabancı karşıtlığına ve kültürel ırkçılığın her çeşidine
nasıl karşıysak antisemitizmi de aynı şekilde reddediy-
oruz” dedi. >>İHA

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, “Yıllardır bize demokrasi ve özgürlük dersi veren Batılı
yöneticilerin Gazze katliamlarında takındığı ikiyüzlü politikaları ibretle takip ediyoruz” dedi.
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Kampa katılan sporculara ve
antrenörlerine başarı dileklerini
ileten Afyonkarahisar Gençlik
ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu, "Sporcularımızın
Avrupa Şampiyonası'nda ve
kampta en iyi şekilde perfor-
mans göstererek ülkemizi
gururla temsil edeceklerine
inanıyoruz. Kendilerine ve
antrenörlerine başarılar dileriz."
dedi. Sporcular, kamp döne-
minde yoğun antrenman pro-
gramı uygulayarak Avrupa
Şampiyonası'na hazırlanacak.
>>MEHMET KASAL

Milli Güreşçilerimiz
Ankara’da kampa giriyor

Afyonkarahisarlı milli güreşçilerimiz Şadiye Almacık, Gizem Su Sakin, Emine Beyza Barışkan ve
Melisa Sarıçiçek, 15-18 Mayıs 2024 tarihleri arasında Yunanistan'da yapılacak olan Avrupa Şampiy-

onası'na hazırlanmak için 3 Mayıs - 14 Mayıs tarihleri arasında Ankara'da kampa girecek.

Türkiye Cumhuriyeti Gençlik ve Spor
Bakanlığı, Milli Eğitim Bakanlığı ve
Türkiye Futbol Federasyonu arasında
gerçekleştirilen protokol çerçevesinde

'Dersimiz Futbol' konulu proje faaliyete
geçirildi. Proje çerçevesinde Türkiye'de
pilot bölgelerden birisi haline getirilen
Kayseri'de de geleceğin futbolcularını

şimdiden bulabilmek adına kollar
sıvandı. Çalışmalar ile ilgili Türkiye
Futbol Federasyonu Futbol Gelişim
Projesi koordinatörlerinden Gökmen
Başoğlu yaptığı açıklamada, "Bu pro-
jenin amacı ülke genelinde çocuk-
larımıza futbolu sevdirmek. Bununla ilgili
Kayseri'deki 200 sınıf öğretmenine, 45
beden eğitimi öğretmenlerine eğitim
semineri verdik. Bu eğitim sayesinde
öğretmenlerimiz, Türkiye Futbol
Federasyonu'ndan gelen malzemeler ile
birlikte okullarda çeşitli stantlar kurarak
futbolu sevdirici oyunlar yapmaya
çalışıyorlar. Futbolun alt yapısını oluştur-
mak adına çabalıyorlar. Bizler de tüm
okullara giderek bu proje çerçevesinde
öğrencilerimizi memnun etmeye, mutlu
etmeye çalışıyoruz. Bu projede hedef
Türkiye genelinde 100 bin çocuğa
erişmek. 16 ilde bunun çalışması devam
ediyor. Kayseri'de 15 bin ortaokul 6 bin
de ilkokul öğrencisi bu proje kapsamında
bizimle birlikte çalışıyor" dedi. >>İHA

GSB, MEB ve TFF'den ortak proje
Milli Eğitim Bakanlığı (MEB), Gençlik ve Spor Bakanlığı (GSB) ve Türkiye
Futbol Federasyonu (TFF) arasında gerçekleştirilen proje çerçevesinde, bu

yıl içerisinde 100 bin çocuğa erişmek adına kollar sıvandı.

TFF 2. Lig Beyaz Grupta
mücadele eden Afyonspor lig-
den düşmesi kesinleşen
Adıyaman FK'ya konuk olacak.
As kadrodaki oyunculara izin
veren tecrübeli teknik adam
Şimşir, özellikle altyapıdan a
takıma çıkarılan oyunculardan
oluşan takımla son maça çıka-
cak. Tecrübesiz ve genç oyun-
cuların maç performanslarını
değerlendirmek isteyen Şimşir,
önümüzdeki sene forma
giymesi muhtemel oyuncuları
Adıyaman'da görmek istiyor.
Adıyaman'ın önceki haftaki
güçlü rakibi 1461 Trabzon FK
ile berabere kalması ve son
hafta lider Esenler'e 1-0 mağlup
olması ile oyuncular kendilerini
parlatıyor.  Lig süresince
gösteremediği performansı lig

son iki haftasındaki güçlü takım-
lara gösteren Adıyaman'lı oyun-
cuların oynadıkları maç perfor-
mansları şaşırttı. Bu perfor-
manslara rağmen Şimşir hoca
genç çocuklarla maça çıkacak.
Önümüzdeki sezon genç ve
tecrübeli oyunculardan karma
takımla lige başlamak isteyen
şimşir, tecrübesiz oyuncularla
Adıyaman maçına çıkmak gibi
radikal karar aldı. Afyonspor için
Kazanmanın veya kaybetmenin
önemli olmadığı bu son maç için
teknik adam şimşir gençlere çok
büyük bir fırsat vermiş olacak.
Uzak bir deplasman olan
Adıyaman için takım  dün sabah
saat 6.00'da yola çıkan
Afyonspor bugün saat 15.00'te
Kahta ilçe stadyumunda maça
çıkacak. >>MEVLÜT TINAS

Şimşir kadro mu belirliyor
Afyonspor Teknik Direktörü Hasan Erkin Şimşir Adıyaman FK

deplasmanına ideal ilk 11 yerine genç oyuncuları götürüyor 

Ragbi Türkiye
Şampiyonası Afyon’da
Ragbi federasyonu başkanı Nahit Şahin 3-5 Mayıs
2024 tarihlerinde 24 takımın katılımı ile yapılacak
Türkiye Şampiyonası için açıklamalarda bulundu.

32 takımın katılacağı Bayraklı
futbol 2. Etap Türkiye şampiyonası
Gençlik ve spor bakanlığı
himayesinde olacak .Türkiye ragbi
federasyonunun organize edeceği
turnuvaya Afyon Gençlik ve spor il
müdürlüğü katkı sunacak.
Afyonkarahisar spor kompleksin-
deki Türkiye şampiyonasına tüm
spor severleri davet eden Ragbi
Federasyonu Başkanı Nahit Şahin,

Türkiye şampiyonasını himayesine
alan Gençlik ve Spor bakanı
Osman Aşkınbak’a teşekkür etti. 

YOĞUN İLGİ BEKLENİYOR 
Türkiye’de hızla yaygınlaşan ve
çok bilinmeyen spor dalı ragbi
,mücadelesi ve enstanteneleri ile
seyir zevki yüksek bir spor branşı
olduğu için Türkiye  şampiyonası-
na ilginin yoğun olması bekleniyor.
>>HÜDAYİ ACAR  
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Bir önceki toplantıya ait tutanak özetinin okun-
masıyla başlayan toplantıda Başkan Burcu
Köksal, Afyonkarahisar Belediyesi’nin geride
bıraktığımız süreçte yaptığı faaliyetlere ilişkin
açıklamalarda bulundu. 23 Nisan Ulusal
Egemenlik ve Çocuk Bayramını coşkuyla kut-
ladıklarını hatırlatan Başkan Burcu Köksal,
“Belediye Meclisimizde çocuklarımızla temsili bir
meclis oluşturduk. Onlardan gelen görüşleri,
önerileri, talepleri dinledik. Bize ilettikleri konular-
la ilgili gerekli hassasiyeti göstereceğimizi özellik-
le belirttik. İsteklerini önümüzdeki süreçte yerine
getirmek için çalışacağız” dedi. Zafer
Meydanında düzenlenen Çocuk Şenliği ile ilgili de
bilgiler veren Başkan, “23 Nisan olması dolayısıy-
la çocuklarımıza eğlendirecek bir takım
faaliyetlerde, aktivitelerde bulunduk. Çocuk-
larımızın yüzünün gülmesi bizlerin de yüzünü
güldürüyor. O günün gecesinde de Haluk Levent
konseriyle finali büyük bir coşkuyla tamamladık.

Katılım sağlayan, bu bayramı coşkuyla kutlayan
bütün hemşerilerimize teşekkürlerimi sunuyorum”
dedi.

“İŞÇİLERİMİZ OLMAZSA OLMAZIMIZ”
1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü ilgili yapılan
kutlamalardan da bahseden Başkan Burcu
Köksal; “Belediyemizde çalışan işçi ve emekçi
kardeşlerimizle birlikte olduk. Onları dinledik.
Taleplerini karşılama noktasında seçim döne-
minde vermiş olduğumuz maaş gibi birtakım söz-
lerimizi de yerine getireceğiz. Çünkü onlar bizim
çalışma arkadaşlarımız. Olmazsa olmazımız.
Belediye hizmetlerinin sunumunda temizlikten,
kanalizasyona ve park bahçelere kadar bütün bir-
imlerimizde çalışan birçok emekçi kardeşimizin
bu vesileyle bir kez daha İşçi Bayramlarını tebrik
ediyorum” dedi.

2023 YILI KESİN HESABI KABUL EDİLDİ
Başkanın konuşmasının ardından gündeme
geçildi. Belediye 2023 yılı kesin hesabı, Plan
Bütçe Komisyonundan geldiği şekliyle kabul edil-
di. Mülkiyeti Belediyeye ait taşınmazlardan 3194
sayılı İmar Kanunu’nun 17. maddesi gereğince
hisseli ve artık parsellerin özel mülkiyet sahip-
lerinin mağduriyetlerinin giderilmesi amacı ile
diğer hissedarlara satışı ile yol, yeşil alan,
Belediye hizmet alanında kalan kamu yararı olan
Belediye tarafından istimlaki gereken gayri-
menkullerle karşılıklı olarak gayrimenkul trampa
(Takas) işlemi yapılabilmesi için Belediye
Encümenine yetki verildi.

ATIK PİL TOPLAMA KAMPANYASI
DÜZENLENECEK

Belediye tahsisli Erenler Mahallesindeki
mezarlığa Afyonkarahisar Belediyesi Erenler Asri
Mezarlığı ismi verildi. Belediye tarafından
okulların katılımı ile Atık Pil Toplama Kampanyası
düzenlenmesine, kampanyaya katılan okullara
belediye tarafından ödül verilmesi, bu konuda
Milli Eğitim Müdürlüğü ile Belediye arasında pro-
tokol yapılması, yapılacak protokolü imzalamak
üzere Belediye Başkan Burcu Köksal’a yetki ver-

ildi. Yine bitkisel atık yağ toplama ve taşıma yetk-
isine sahip ilgili firmalar ile protokol yapılması
yapılacak olan protokolün imzalanması için
Belediye Başkanı Burcu Köksal’a yetki verilmesi
kararlaştırıldı.

“BAZI MÜDÜRLÜKLERİN ALTINDA
BULUNAN BİRİMLERİN KALDIRILIRDI”

Belediye hizmetlerinin daha etkili ve verimli bir
şekilde yürütülmesi, vatandaş memnuniyetinin
sağlanması, faaliyetlerin amacına uygun ve hızlı
bir şekilde sonuca ulaşması için bazı müdürlük-
lerin altında bulunan birimlerin kaldırılırken, bazı
birimlerin oluşturulması kararlaştırıldı. Sosyal
Demokrat Kamu İşverenleri Sendikasına
(SODEMSEN) Belediye tarafından üye olunması
talebi kararlaştırılırken, Motokros parkurunda 18-
19 Mayıs 2024 tarihleri arasında Avrupa, Doğu
Avrupa ve Türkiye Şampiyonası yarışları düzen-
lenmesi için Belediye, Türkiye Motosiklet
Federasyonu ve Doğa Sporları Kulübü arasında
işbirliği protokolü imzalamak üzere Başkan Burcu
Köksal’a yetki verildi. Gündemdeki maddelerin

görüşülmesinin ardından bir sonraki toplantının 3
Haziran Pazartesi günü saat 18:30’da yapılması
kararlaştırıldı. >>İBRAHİM ARTIÇ

18-19 Mayıs’da Motokros şampiyonası düzenlenecek
Afyonkarahisar Belediye Meclisi Mayıs ayı toplantısını Belediye Başkanı Burcu Köksal Başkanlığında gerçekleştirdi. Meclis toplantısında
18-19 Mayıs 2024 tarihleri arasında Avrupa, Doğu Avrupa ve Türkiye Şampiyonası yarışları düzenlenmesi için Belediye meclisi, Türkiye

Motosiklet Federasyonu ve Doğa Sporları Kulübü arasında işbirliği protokolü imzalamak üzere Başkan Burcu Köksal’a yetki verdi

İGM’nin aylık olağan toplantısı
6 Mayıs ta gerçekleştirilecek.
İGM Başkanı Mehmet Siper
başkanlığında gerçekleştirile-
cek toplantıda 21 gündem
maddesi ile gündem dışı mad-
delerini görüşüleceği ve toplan-
tının 5 gün süreceği kaydedildi.
Görüşülecek gündem mad-
deleri arasında ise öne çıkacak
konu başlıkları ise şunlar ola-
cak, “Çakır mahallesinde 3 bin
546 m2’lik arazinin eğitim tesis
alanı olarak kullanılmak

amacıyla Milli Eğitim Bakanlığı
İnşaat ve Emlak Genel
Müdürlüğü adına tahsis
konusu görüşülecek. Hocalar
İlçesi İl Özel İdaresi 2024 yılı
beton, halı saha, çok amaçlı
salon çevre düzenlemesi
muhtelif bakım onarım ve köy
konağı yapım programı kale-
minde bulunan ödenekten 250
bin TL’nin Hocalar İlçesi Güre
Köyü çok amaçlı salonun
tamamlanması için komisyon
raporları görüşülecek.” >>İHA

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi
(İGM) 6 Mayıs ta 21 gündem mad-
desini görüşmek üzere toplanacak.

Emirdağ Köylere Hizmet Götürme
Birliği encümen seçimleri,
Kaymakam Bilici başkanlığında
yapıldı. Toplantı Emirdağ KYK
Toplantı Salonunda gerçekleştiril-
di. Yapılan seçimde Köylere
Hizmet Götürme Birliği'ne, iki İl
Genel Meclis Üyesi ile iki köy
muhtarı seçimi yapıldı.
Kaymakam Bilici yaptığı açılış
konuşmasında, köylerimizin
sorunlarını yerelde çözmek ve
köylere daha iyi hizmetler sun-
abilmek için uyum içerisinde hep

birlikte çalışacaklarını belirtti.
Toplantı gündem maddelerinin
görüşülmesi ve 2023 yılı
bütçesinin ibra edilmesi akabinde
2024 yılında görev alacak birlik
encümeni üye seçimine geçildi.
Yapılan oylama sonunda; İl Genel
Meclis Üyesi Öztürk Köycü ve
Süleyman Kocabıçak ile Beyköy
Muhtarı Mustafa Taşyürek ve
Camili Köyü Muhtarı Kenan Kuru
bir yıl süreyle Köylere Hizmet
Birliği Encümen Üyeliğine seçildil-
er. >>İHA

Kaymakam Bilici: “Köylerimizin
sorunlarını yerelde çözmek
için birlikte çalışacağız”

Afyonkarahisar Emirdağ Kaymakamı Osman Bilici,
Köylere Hizmet Götürme Birliklerinin hizmetlerinin çok
önemli olduğunu kaydederek, “Köylerimizin sorunlarını
yerelde çözmek ve köylere daha iyi hizmetler sunabilmek

için uyum içerisinde hep birlikte çalışacağız” dedi.

GSF İç Mimarlık ve Çevre Tasarımı Bölümü sergi alanında,
Dekan Vekili Prof. Dr. Selçuk Akçay’ın yanı sıra Dekan
Yardımcısı Dr. Öğretim Üyesi Sena Coşkun, Resim Bölüm
Başkanı Doç. Erdal Ünsal ile birlikte öğretim elemanlarının ve
öğrencilerin katılımıyla açılan sergi, 17 Mayıs tarihine kadar
Fakülte Binasında ziyaret edilebilecek. >>HÜDAYİ ACAR

Karma sergi açıldı
Afyon Kocatepe Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakültesi

(GSF) Resim ile Sinema ve Televizyon Bölümleri
bünyesinde, Sinema ve Televizyon Bölümü Araştırma

Görevlisi Dr. Tolga Gürocak tarafından yürütülen
“Görüntü Estetiğine Giriş” dersi kapsamında öğrenciler

tarafından hazırlanan çalışmalardan oluşan “Tableau
Vivant-Yaşayan Resimler” adlı karma sergi açıldı.

İGM 21 gündem maddesini
görüşmek için toplanacak


